
J e g y z ő k ö n y v  
 

 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési- Ifjúsági, Civil- 

Sportügyi és Közművelődési Bizottsága nyílt ülésén.  

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

 

A Bizottsági ülés ideje: 2025. április 28. napján 10:00 órakor  

 

A Bizottság részéről megjelentek: 

 Szőnyi István bizottsági elnök  

Lukács Tamás bizottsági tag 

Gánóczi Miklós Gábor bizottsági tag 

Ujjné Schneider Hedvig bizottsági tag  

 Palicz István Endréné bizottsági tag 

Husz Anna bizottsági tag 

 

A Bizottsági ülésről távol volt: 
Schweitzer Tamás bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak:  

 Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

 Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

 dr. Terdik Sándor jegyző 

 dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

 Bartus István Főépítész/csoportvezető 

 dr. Madák Tímea Szervezési, Szociális és Hatósági osztályvezető 

 Greskóné Tóth Erika Pénzügyi és Adóhatósági osztályvezető 

 Matisz István Vagyongazdálkodási osztályvezető 

 dr. Koperveisz Eszter Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti osztályvezető 

 Zelina Dolóresz igazgató 

 Dombóvári János alapító-művészeti vezető 

 Boros Anikó Rózsa elnök   

  

Tanácskozási joggal megjelentek: 
 dr. Terdik Sándor jegyző 

 dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

 Greskóné Tóth Erika Pénzügyi és Adóhatósági osztályvezető 

 Zelina Dolóresz igazgató  

 

Jegyzőkönyvvezető: 

 Obráz Béláné 

 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a 

Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és Közművelődési Bizottság határozatképes, mert 7 

tagból 6 tag jelen van, egyben az ülést megnyitotta. Megkérdezte a bizottság tagjait, hogy 

van-e észrevételük vagy módosítási javaslatuk az ülés napirendjével kapcsolatosan.  
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Tekintettel arra, hogy észrevétel, javaslat nem hangzott el, Szőnyi István bizottsági elnök az 

ülés napirendjét szavazásra bocsátotta.  

 

Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza.  

 

S z a v a z á s :  a Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor 

jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal – egyhangúlag – elfogadta az ülés napirendjét az 

alábbiak szerint: 
 

Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2024. évi 

zárszámadásáról szóló önkormányzati rendelet megalkotására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ 

magasabb vezetői álláshelyének betöltésére vonatkozó eseti bizottság 

létrehozására 
Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

3. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ Alapító 

Okiratának módosításáról szóló 46/2025. (III.28.) önkormányzati határozat 

módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

4. Előterjesztés a közművelődési megállapodások alapján történő beszámoló 

elfogadására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

5. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Hétszínvirág Óvoda Szlovák és Német 

Nemzetiségi Óvoda, Bölcsőde Pedagógus-továbbképzési Intézményi 

Programja jóváhagyására 

Előterjesztő: Zelina Dolóresz igazgató 

6. Előterjesztés a „Streetfood Sétány” elnevezésének módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

 

Zárt ülésen: 

1. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Városi Könyvtár igazgatói feladatának 

ellátására beérkezett pályázat elbírálására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

2. Előterjesztés a Boda Pál Sport Díj adományozására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester  

3. Előterjesztés a Nevelői Díj adományozására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester  

 

 

1. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2024. évi 

zárszámadásáról szóló önkormányzati rendelet megalkotására 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat és Greskóné Tóth 

Erika osztályvezető asszonyt, hogy van-e kiegészíteni valójuk az előterjesztést illetően.  

 

Greskóné Tóth Erika osztályvezető: a zárszámadás a 2024. évi költségvetés lezárásaként 

készül el. A 2024. évi költségvetés módosítása a törvényeknek megfelelő számban és módon 

történt. A kiadási és bevételi főösszeg csökkent a teljesítési adatoknak megfelelően, 

semmilyen olyan plusz nem került be am nem volt engedélyezett. A bevételek és a kiadások 

főösszegének különbsége adja a maradvány összegét, amely 95 millió forint, ez a 
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kötelezettségekkel nem terhelt szabad maradvány érték a 2024 évből. A 2024. évi 

költségvetés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont tekintetében 369 millió forint 

bevételi összeggel lett tervezve, ehhez képest 458 millió forinttal zárta a 2024. évet az 

intézmény.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szőnyi István bizottsági elnök, 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és 

Közművelődési Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzata 2024. évi zárszámadásról szóló önkormányzati rendeletét a rendelet-

tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 

 

S z a v a z á s :  a Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor 

jelen lévő 6 tagja, 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és Közművelődési Bizottsága 

28/2025. (IV.28.) határozata 

a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2024. évi zárszámadásáról szóló 

önkormányzati rendelete megalkotásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi 

és Közművelődési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzata 2024. évi zárszámadásról szóló önkormányzati rendeletét a rendelet-

tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 

 

 

2. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ 

magasabb vezetői álláshelyének betöltésére vonatkozó eseti bizottság létrehozására 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztést illetően.  

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Kérdés következett. 

 

Gánóczi Miklós Gábor bizottsági tag: megkérdezte, hogy miért kell külön eseti bizottság a 

Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ magasabb vezetői álláshelyének 

betöltéséhez. 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: a Sátoraljaújhelyi Városi Könyvtár esetében is szükség volt 

az eseti bizottság véleményére.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a kulturális intézményben foglalkoztatottak munkaköreiről és 

foglalkoztatási követelményeiről, az intézményvezetői pályázat lefolytatásának rendjéről, 

valamint egyes kulturális tárgyú rendeletek módosításáról szóló EMMI rendelet arról 

rendelkezik, hogy „Az érvényes pályázatot benyújtó pályázót a pályázati határidő lejártát 

követő harminc napon belül a munkáltatói jogkör gyakorlója által létrehozott, - a kulturális 

intézmény alapfeladatait érintően szakértelemmel rendelkező tagokból álló - bizottság 

hallgatja meg.” 
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Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szőnyi István bizottsági 

elnök, szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és 

Közművelődési Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi Kossuth 

Lajos Művelődési Központ magasabb vezetői álláshelyének betöltésére vonatkozó pályázat 

elbírálásához a kulturális intézményben foglalkoztatottak munkaköreiről és foglalkoztatási 

követelményeiről, az intézményvezetői pályázat lefolytatásának rendjéről, valamint egyes 

kulturális tárgyú rendeletek módosításáról szóló 39/2020. (X. 30.) EMMI rendelet 6.§ (1) 

bekezdése alapján háromtagú eseti bizottságot hozzon létre az alábbi tagokkal: Stumpf Imre 

Jánosné önkormányzati tanácsadó asszony, Konczné Tegzes Erika kulturális szakértő, és 

Palicz István Endréné. 

 

S z a v a z á s :  a Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor 

jelen lévő 6 tagja, 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és Közművelődési Bizottsága 

29/2025. (IV.28.) határozata 

a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ magasabb vezetői álláshelyének 

betöltésére vonatkozó eseti bizottság létrehozásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi 

és Közművelődési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi 

Kossuth Lajos Művelődési Központ magasabb vezetői álláshelyének betöltésére történő 

pályázat elbírálásához a kulturális intézményben foglalkoztatottak munkaköreiről és 

foglalkoztatási követelményeiről, az intézményvezetői pályázat lefolytatásának rendjéről, 

valamint egyes kulturális tárgyú rendeletek módosításáról szóló 39/2020. (X. 30.) EMMI 

rendelet 6.§ (1) bekezdése alapján háromtagú eseti bizottságot hozzon létre az alábbi 

tagokkal: 

- Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó asszony, 

- Konczné Tegzes Erika kulturális szakértő, és  

- Palicz István Endréné.   

 

 

3. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ 

Alapító Okiratának módosításáról szóló 46/2025. (III.28.) önkormányzati határozat 

módosítására 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztést illetően.  

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szőnyi István bizottsági elnök, 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és 

Közművelődési Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi Kossuth 

Lajos Művelődési Központ Alapító Okiratának módosításáról szóló 6/2025/(III.28.) 

önkormányzati határozatát az előterjesztésben foglaltak szerint módosítsa. 

 

S z a v a z á s :  a Nevelési- Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor 

jelen lévő 6 tagja, 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és Közművelődési Bizottsága 

30/2025. (IV.28.) határozata 

a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ Alapító Okiratának 

módosításáról szóló 46/2025. (III.28.) önkormányzati határozat módosításáról  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi 

és Közművelődési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi 

Kossuth Lajos Művelődési Központ Alapító Okiratának módosításáról szóló 6/2025/(III.28.) 

önkormányzati határozatát az előterjesztésben foglaltak szerint módosítsa. 

 

 

4. Napirendi pont: Előterjesztés a közművelődési megállapodások alapján történő 

beszámoló elfogadására 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztést illetően.  

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Vélemény következett.  

 

Ujjné Schneider Hedvig bizottsági tag: a Lavotta János Kamarazenekar Alapítvány 

beszámolójában olvasható, hogy több éve kérik, hogy Lavotta Jánosról legyen elnevezve egy 

utca, vagy tér. Úgy gondolta, hogy egy utca átnevezése több gonddal járna, például a 

lakcímkártyák módosítása, vagy vállalkozások esetében. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a lakcímkártya módosítása egyszerű, a vállalkozások esetén a 

cégbíróságon történő címváltoztatás is egy hét alatt lezajlik. Az önkormányzatnak lehetősége 

van utcát elnevezni és átnevezni, ehhez előterjesztés szükséges, a megindításához kérelem 

benyújtása kell. Úgy gondolta, hogy lehet találni olyan közterületet, amelyet el lehet nevezni 

Lavotta Jánosról. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szőnyi István bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és 

Közművelődési Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Lavotta János 

Kamarazenekar Alapítvány és a Határtalan Örök Értékeinkért Alapítvány közművelődési 

megállapodás alapján történő beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

S z a v a z á s :  a Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor 

jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatokat hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és Közművelődési Bizottsága 

31/2025. (IV.28.) határozata 

a közművelődési megállapodások alapján történő beszámoló elfogadásáról  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi 

és Közművelődési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Lavotta János 

Kamarazenekar Alapítvány (székhely: 3980 Sátoraljaújhely, Kazinczy F. u. 20., adószám: 

118448478-1-05) közművelődési megállapodás alapján történő beszámolóját az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el.  
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és Közművelődési Bizottsága 

32/2025. (IV.28.) határozata 

a közművelődési megállapodások alapján történő beszámoló elfogadásáról  
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi 

és Közművelődési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Határtalan Örök 

Értékeinkért Alapítvány (székhely: 3980 Sátoraljaújhely, Thoroczkai u. 4., adószám: 

18028867-1-05) közművelődési megállapodás alapján történő beszámolóját az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

 

5. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Hétszínvirág Óvoda Szlovák és 

Német Nemzetiségi Óvoda, Bölcsőde Pedagógus-továbbképzési Intézményi 

Programja jóváhagyására 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat és Zelina 

Dolóresz igazgató asszonyt, hogy van-e kiegészíteni valójuk az előterjesztést illetően.  

 

Zelina Dolóresz igazgató: 2025. január 1-jén hatályba lépett a pedagógus-továbbképzés 

rendszeréről szóló kormányrendelet, mely alapjaiban újítja meg a pedagógus-továbbképzések 

rendszerét, szabályozását, teljesen új eljárást bevezetve az ágazatra vonatkozóan.  

A kormányrendelet 4. § (2) bekezdése értelmében a köznevelési intézmény igazgatója – ha az 

intézményben szakmai munkaközösség működik, akkor annak részvételével - egy nevelési, 

tanítási évre szóló Pedagógus-továbbképzési Intézményi Programot készít. Régebben hét éves 

ciklusban kellett tervezni a programot, most öt éves ciklusban egy éves programot kell 

készíteni.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szőnyi István bizottsági elnök, 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és 

Közművelődési Bizottság átruházott hatáskörben a Sátoraljaújhelyi Hétszínvirág Óvoda 

Szlovák és Német Nemzetiségi Óvoda, Bölcsőde Pedagógus-továbbképzési Intézményi 

Programját az előterjesztésben foglaltak szerint hagyja jóvá. 

 

 

S z a v a z á s :  a Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor 

jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és Közművelődési Bizottsága  

33/2025. (IV.28.) határozata 

a Sátoraljaújhelyi Hétszínvirág Óvoda Szlovák és Német Nemzetiségi Óvoda, Bölcsőde 

Pedagógus-továbbképzési Intézményi Programja jóváhagyásáról  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi 

és Közművelődési Bizottsága átruházott hatáskörben döntött arról, hogy a Sátoraljaújhelyi 

Hétszínvirág Óvoda Szlovák és Német Nemzetiségi Óvoda, Bölcsőde Pedagógus-

továbbképzési Intézményi Programját az előterjesztésben foglaltak szerint jóváhagyja. 
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6. Napirendi pont: Előterjesztés a „Streetfood Sétány” elnevezésének módosítására 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztést illetően.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a 2025. március 28-i képviselő-testületi ülésen Szamosvölgyi 

Péter polgármester javaslatára a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete az 

55/2025. (III.28.) határozatában felkérte a Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és 

Közművelődési Bizottságot, hogy tárgyaljon - Mogyorós Judit Éva igazgató asszony 

bevonásával - a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont területén található „Streetfood 

Sétány” elnevezésének módosításáról.  

Kérte, hogy a „Streetfood Sétány” magyarosabb, hagyományosabb elnevezéséről döntsenek. 

Hozzátette, hogy minden képviselő részére megküldésre került, hogy a Streetfood Sétány 

elnevezésére vonatkozó javaslataikat a Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és Közművelődési 

Bizottság ülésén szíveskedjenek megtenni. Javaslat írásban nem érkezett.  

 

Vélemények következtek.  

 

Ujjné Schneider Hedvig bizottsági tag: javasolta, hogy Homonnay Nándor sétány, 

Kalandpark sétány, vagy Bob sétány lehetőségeket.  

 

Palicz István Endréné bizottsági tag: javasolta az Eszem-iszom sétány elnevezést.  

 

Gánóczi Miklós Gábor bizottsági tag: a kérés az volt, hogy utaljon valamire, hiszen étkező 

részről van szó.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szőnyi István bizottsági 

elnök, szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és 

Közművelődési Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy „Streetfood Sétány” 

elnevezését „Homonnay Nándor sétány” elnevezésre módosítsa. 

 

S z a v a z á s :  a Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor 

jelen lévő 6 tagja, 1 igen és 1 nem szavazattal, 4 tartózkodás mellett a javaslat nem került 

elfogadásra. 

 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szőnyi István bizottsági 

elnök, szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és 

Közművelődési Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy „Streetfood Sétány” 

elnevezését „Bob sétány” elnevezésre módosítsa. 

 

S z a v a z á s :  a Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor 

jelen lévő 6 tagja, 1 igen és 1 nem szavazattal, 4 tartózkodás mellett a javaslat nem került 

elfogadásra. 

 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szőnyi István bizottsági 

elnök, szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és 

Közművelődési Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Magas-hegyi Turisztikai és 

Sportközpont területén található „Streetfood Sétány” elnevezését „Eszem-iszom sétány” 

elnevezésre módosítsa. 
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S z a v a z á s :  a Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor 

jelen lévő 6 tagja, 4 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi és Közművelődési Bizottsága 

34/2025. (IV.28.) határozata 

a „Streetfood Sétány” elnevezésének módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési- Ifjúsági, Civil- Sportügyi 

és Közművelődési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Magas-hegyi 

Turisztikai és Sportközpont területén található „Streetfood Sétány” elnevezését „Eszem-iszom 

sétány” elnevezésre módosítsa. 

 

 

 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés és vélemény nem hangzott el, Szőnyi István bizottsági 

elnök megköszönte a bizottsági tagok munkáját, és a nyílt ülést 11:10 órakor bezárta. 

 

 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 

Lukács Tamás s.k., Szőnyi István s.k., 

jegyzőkönyv-hitelesítő bizottság elnöke 

 

 

 

 

 

 


